
     Grundejerforeningen   

Marielyst Strandpark Ferieby  

 

  
 

   

 

  

 

 

 

                                                                   

Referat bestyrelsesmøde 14/1-2023 

 

 

• Regnskab - gennemgang af økonomi. Alt ser fornuftigt ud og ser ud som at blive som forventet. 

Budget og vedligeholdelsesplaner for 2023 skal gennemgås med henblik på eventuelle 

hensættelser.  

 

• Kontingent 2023 gøres klar til udsendelse indenfor de næste 14 dage 

 

• Nordsiden: Dialog af forskellig art for så vidt angår ejere – kommune – forsyning mm pågår 

stadig ift. veje – fællesarealer – nybyggerier mm. Udvalget kæmper videre. 

 

• Forslag til at lave lidt flere passager i/til rondeller så fællesarealer kan krydses og bedre tilgås, 

både af vedligeholdelses-/renholdelseshensyn samt nemmere at tilgå til fælles benyttelse. 

 

• Søen: Sivskæring til foråret inden yngletid bliver bestilt 

 

• Med de vandmængder vi har fået og får pt. er vi faktisk overrasket over at ”vandstanden” rundt 

i MSP ikke er mere udtalt. Synes umiddelbart at det er blevet bedre. Måske fordi alle pumper nu 

kører. 

 

• Broer trænger til vedligehold. Planlægning i gang og det forventes at kunne være en 

fællesdagsopgave hvis muligt. 

 

• Veje skal have den vanlige vedligeholdelsestur når foråret sætter ind. Vi skal lige over denne 

vinter som indtil videre er en meget våd en af slagsen. Det giver desværre huller i vores veje.  

 

• Ny affaldsordning på vej. Vi har dog kun information fra avis og hjemmeside. Link til Refa hvor 

tilgængeligt information findes: https://www.refa.dk/borger/ny-indsamlingsordning-i-2023/ 

 

• Mødedato for generalforsamling 2023 er besluttet. Når lokaler er booket, offentliggøres dato.  

 

• Vejledning/tjekliste til bygherrer ifm. nybyggerier vil blive udarbejdet tænkt som guide og 

service. 

https://www.refa.dk/borger/ny-indsamlingsordning-i-2023/

